



汉语水平考试(HSK)网考

汉语水平考试(HSK)网考(以下简称:HSK网考)是经 国家汉办批准,在纸笔考试形式的基础上新增的一种考试 形式。HSK网考支持在线发放试卷、在线作答听力题、书 写题、口语题等多种题型,并可以网络回传考试作答数 据,整个考试过程实现了无纸化操作。

HSK网考为考生提供了多种考试形式的选择,在帮助考生 提高汉语水平的同时,也为汉语在信息化时代的推广及国 际互联网上的应用起到了推动的作用。

孔子学院远程教育中心于2010年4月经国家汉办批准成为 汉语水平考试国内首个网考考点,负责承办HSK网考并承 担HSK网考系统的建设工作。

Internet-Based Test

The HSK Internet-Based Test is authorized by Hanban (Confucius Institute Headquarters); it is a new form of test, technologically one step up from the original Paper-and-Pencil Test. It includes listening, writing, and oral segments. The test is distributed to test takers and answers are submitted electronically.

The HSK Internet-Based Test allows test takers to have one more choice out of other test formats. It helps improve test takers' Chinese proficiency, as well as promote Chinese language in the information era and its application on Internet.

The Confucius Institute E-Learning Center was authorized by Hanban in April 2010; it is the very first Internet-Based test Center for the Chinese proficiency test. It takes on the HSK Internet-Based Test as well as the construction of the web system.



汉语水平考试(HSK)网考三大优势

报名期限 更充裕

1. 缩短考试准备时间,因无试卷印制和邮寄使报名截止时间提前至考前10天,最大限度地为考生报考提供便利。

音频独立 更清晰

2. 听力试题音频独立播放,减少相互干扰并不受环境噪音的影响,使考生听得更加清晰。

键盘输入 更快捷

3. 考虑到考生在实际汉语应用过程中大部分使用键盘输入方式,因此汉语水平考试(HSK)网考考试方式即为考查实际应用能力,使用键盘输入,快捷方便。



Three Advantages of the HSK Internet-Based Test

■ Extended registration period

The preparation time for the test is shortened. Because there is no printing and mailing involved, the registration deadline is pushed forward to ten days prior to the test, offering the best convenience for test takers during the registration process.

■ Better audio quality through individual headset

The headset is provided to test takers to perform their listening test, avoiding distraction from background noise and ensuring audio quality.

Key in answers

Due to the fact that test takers key in Chinese in their daily practice, the HSK Internet-Based test conveniently assesses test takers' typing skills.



03

HSK网考考点介绍

目前,孔子学院远程教育中心在中国大陆地区主要城市设有近100家HSK网考考点。

近年,全球掀起"汉语热",随着海外考生日益增加,为方便考生就近参加HSK网考,孔子学院远程教育中心已在日本和泰国的多个城市设有HSK网考考点,北美、英国、澳大利亚、新加坡、越南等海外考点正在建设中......

HSK Internet-Based Test Centers

The Confucius Institute E-Learning Center has set up close to 100 HSK Internet-Based Test Centers in major cities in China.

In anticipating the rise of test takers worldwide during the recent "Chinese Learning favor", the Confucius Institute E-Learning Center has established HSK Internet-based Test Centers in many cities in Japan and Thailand. More oversea test centers will be available in North America, Britain, Australia, Singapore, Vietnam etc.

考试流程

报名

登录www.chinesetest.cn网上报名,或联系考点现 场报名。

交费 2

联系考点查询费用标准并交费。开通网上支付的考点,可直接网上交费。请在报名截止日期前完成交费。

准考证

登录www.chinesetest.cn打印准考证,或联系考点领取准考证。

考试日

准备好考试用品,考试当天准时参加考试。

成绩报告

考试结束30天后登录www.chinesetest.cn,输入准考 证号码和姓名查询成绩。考后45天凭准考证到考点领 取成绩报告。

Examination Process

Registration

Register online at www.chinesetest.cn or on-site.

Paying

Contact the test center to pay the test fee or pay the fee online if applicable. The test fee must be paid before the deadline of registration.

Admission Ticket 3 Print the admission ticket at www.chinesetest.cn or collect it from the test center you choose.

Test Date 4 Prepare test articles and proceed to take the test

Score Report

Find out your score at www.chinesetest.cn 30 days after the test date using your admission ticket number and name. Then get the score report with your admission ticket at the test center 45 days after the test date.